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PROTOKOLL 
ÅRSMØTE I NORGES FREDSLAG  

27. mars 2021 

 

Sted:   Zoom 
Møtestart:  11:15 
Møtet hevet:  15:33 

Pålogget: Sittende styre 
Irene Elise Hamborg, Pål Trautmann Olerud, Marie Espeland, Tim Liebenhoff, 
Lene Grimstad, Tommy Vad Flaaten, Inga Steen og Emina Briga 
 
Øvrige medlemmer: 
Ivar Johansen, Aslak Storaker, Regine Steinvik, Ragnhild Håkonsen og Vilde 
Håvardsrud 
 
Innstilt til nytt styre: 
Victoria Tømmeraas Berg og Camilla Olsen 
 
Observatør: 
Oda Nyborg fra Norges Fredsråd 

 

Styreleder Irene Elise Hamborg ønsket alle hjertelig velkommen til årsmøte på vegne av 
styret. 

Årsmøtet presenterte seg for hverandre. I alt 16 var til stede. 

SAK 1: Godkjenning av stemmeberettigede  

NFLs vedtekter sier følgende om årsmøtets sammensetning:  

§4 Årsmøtet  

d) Sammensetning:  

i. Alle medlemmer som har betalt kontingent for inneværende eller foregående år, og som er 
innmeldt minst fire uker før årsmøtet, har stemmerett.  

ii. Om 2/3 flertall av de stemmeberettigede i henhold til ovennevnte punkt på årsmøtet 
ønsker å gjøre unntak fra disse kriterier for stemmerett, kan årsmøtet gjøre dette  

iii. Alle medlemmer har tale- og forslagsrett.  

iv. Styret kan invitere æresmedlemmer og andre gjester til årsmøtet. Gjester som ikke er 
medlemmer, kan innvilges talerett.  

Hovedregelen om stemmerett er gitt i punkt (i), og om møte- og talerett i punkt (iii). Det 
åpnes i punkt (ii) for at årsmøtet med 2/3 flertall kan gjøre unntak. Styret vil foreslå at 
kontingent kan innbetales på årsmøtet hvis det ikke er gjort tidligere, og at stemmerett 
innvilges i det kontingent er innbetalt.  

Vilde Håvardsrud fremmet forslag om å gi de innstilte til styret stemmerett på årsmøtet. 

Legally signed by 
Camilla Rebekka Glende Kvamsdal Olsen
16.04.2021

Legally signed by 
Victoria Tømmeraas Berg
18.04.2021
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Vedtak: Stemmerett innvilges til alle som er innmeldt i NFL før 1. mars 2020, som har betalt 
kontingent for 2020 og betaler for 2021 kontant eller via vipps på årsmøtet om dette ikke 
allerede er gjort. Innstilte til styret gis også stemmerett.  

Det er 14 personer med stemmerett. 

 

SAK 2: Godkjenning av forretningsorden for årsmøtet  

Styreleder la fram saken. 

Forslag til forretningsorden:  

1. Endringsforslag må leveres skriftlig  
2. Møtelederen har myndighet til å fastsette maksimal taletid  
3. Møtelederen kan tillate inntil 2 replikker til debattinnlegg med påfølgende svarreplikk. En 
replikk skal være maksimum ett minutt lang. 
4. For valg og avstemninger, henvises til vedtektenes §§ 4 g og h  
5. Årsmøtet kan med 2/3 flertall vedta å realitetsbehandle forslag som er kommet inn etter de 
frister som er fastsatt, der ikke annet er eksplisitt skrevet i vedtektene. Dersom de oppnår 
dette kan de vedtas med vanlig flertall. 
6. Endringer i forretningsorden kan vedtas av årsmøtet med 2/3 flertall  

Frister: 

Frister for endringsforslag fastsettes av møtelederen.  

Irene Elise Hamborg fremmet forslag om at endringsforslag kan fremmes muntlig ettersom 
det er et heldigitalt møte. 

 

Vedtak: Forretningsorden godkjennes med endringsforslag. 

Vedtatt mot en avstående stemme. 

 

SAK 3: Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Innkallingen til årsmøtet ble sendt ut med Fredsviljen som de fleste medlemmer har mottatt. 
Deretter ble innkalling sendt ut på e-post 25. januar. Det er nesten 9 uker før årsmøtet. 
Fredslagets vedtekter krever at innkalling skal sendes ut senest 6 uker før årsmøtet.  

Vedtak: Årsmøtet 2021 er innkalt i henhold til vedtektene  

 

Forslag til dagsorden – årsmøtet 2021 

Sidetall i sakspapirer angitt i parentes  

11:00: Registrering og presentasjonsrunde 

11:15: Åpning ved NFLs styreleder Irene Elise Hamborg  
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SAK 1: Godkjenning av stemmeberettigede (2)  
SAK 2: Vedtak av forretningsorden for årsmøtet (2)  
SAK 3: Godkjenning av innkalling og dagsorden (3)  
SAK 4: Valg av møteleder, referent og to referatunderskrivere (4) 
SAK 5: Godkjenning av protokoll fra forrige årsmøte (4)  
SAK 6: Forslag til vedtektsendring (4)  
SAK 7: Årsmelding fra Norges Fredslag 2020 (4)  
SAK 8: Årsrapporter fra lokallag (4) 

Pause  

SAK 9: Regnskap 2020 (4)  
SAK 10: Budsjett 2021 (5)  

SAK 11: Handlingsplan 2021 (5)  
SAK 12: Innsendte saker (5) 
SAK 13: Kontingent 2022 (6)  
SAK 14: Inn- og utmeldinger av organisasjoner (6)  
SAK 15: Valg (7)  

15:00 Slutt  

 

Vedtak: Forslaget til dagsorden godkjennes. 

 

SAK 4: Valg av møteleder, referent og to underskrivere  

Styreleder la fram saken på vegne av styret 

 

Forslag til vedtak: 

Møteleder: Irene Elise Hamborg  

Referent: Pål Trautmann Olerud  

Protokollunderskrivere: Foreslås av årsmøte 

Forslag til protokollunderskrivere fra årsmøtet: 

Victoria Berg foreslo seg selv. 
Camilla Olsen foreslo seg selv. 

 

Vedtak: 

Forslag til møteleder, referent og årsmøtets forslag til protokollunderskrivere godkjennes. 

 

SAK 5: Protokoll fra forrige årsmøte  

Styreleder Irene Elise Hamborg la fram saken. 
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Protokoll fra årsmøtet 2020 er sendt ut med sakspapirene i henhold til vedtektene. 

Det var ingen spørsmål til protokollen. 

 

Vedtak: 

Protokoll fra årsmøtet 2020 godkjennes  

 

SAK 6: Forslag til vedtektsendring  

Styreleder la fram saken på vegne av styret. Forslaget ble sendt inn 6. januar 2021 etter at 
styret mottok tilbakemeldinger fra valgkomiteen om at endrede arbeidsmetoder har ført til et 
behov for oppdatering av eksisterende vedtekter. 

Ved årsmøte 29. mars 2020 ble det vedtatt at driften av organisasjonen skulle ligge internt i 
styret på grunn av svak økonomi. Samtidig ble det vedtatt å endre vedtektene slik at man 
utvidet styret da man nå ikke lenger hadde et rådgivende styret, men et fullt arbeidende 
styre. 

I vedtektenes § 4 årsmøte, e) årsmøte skal behandle følgende saker, xiv. Valg - står 
det nå som følger; 

(a) Valg av leder 
(b) Valg av nestleder 
(c) Valg av økonomiansvarlig 
(d) Valg av fire andre medlemmer av styret 
(e) Valg av to varamedlemmer til styret 

I 2020 har styret sett at det var svært hensiktsmessig å utvide styret fra fem til syv faste 
representanter, og samtidig beholde to varamedlemmer med møteplikt. I handlingsplanen har 
nåværende styre lagt opp til å samle kreftene rundt temagruppene og lokallagene for 2021, og 
har foreslått roller for de syv faste medlemmene for å best fordele arbeidet og ikke overbelaste 
styremedlemmer. I forslaget ligger det at økonomiansvaret kan ligge hos nestleder, som ellers 
bistår styreleder med daglig drift. Styret har hatt tett dialog med regnskapsfører de siste 
periodene, og regnskapsfører, styreleder og nestleder står alltid i kopi når det blir sendt inn 
bilag og forespurt utbetalinger. På denne måten mener vi at vi opprettholder kontrollfunksjonen 
og åpenheten. Styreleder har per dags dato ikke tilgang til å betale i nettbank, kun 
observatørstatus, noe vi foreslår opprettholdes. Dermed vil nestleder, som innehar ansvaret 
for økonomi, og regnskapsfører være de to som har tilgang til nettbanken. For at dette skal 
kunne gjennomføres i praksis foreslår styret å endre ordlyden i vedtektene til; 

(a) Valg av leder 
(b) Valg av nestleder 
(c) Valg av fem andre medlemmer til styret 
(d) Valg av to varamedlemmer til styret 

Rollen som økonomiansvarlig kan innehas av nestleder, eller en av de øvrige faste 
styremedlemmene. Valgkomiteen innstiller en med dette ansvaret, og årsmøtet foretar valget. 
Styreleder kan ikke inneha økonomiansvaret i styret, dette for å ivareta en transparent 
organisasjon. 
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Det ble åpnet for debatt. 

Lene Grimstad, Ragnhild Håkonsen og Marie Espeland ga uttrykk for at de støttet 
endringene. 

Ivar Johnsen ankom møtet klokka 11:55 og hadde ingen spørsmål til vedtektsendringene. 
Det er i alt 15 stemmeberettigede. 

 

Vedtak: Endringsforslag vedtas 

Vedtatt enstemmig. 

 

SAK 7: Årsmelding fra styret i Norges Fredslag  

Styreleder la fram saken. Styrets årsmelding for 2020 ligger vedlagt. Styreleder går gjennom 
årsmeldingen og åpner opp for spørsmål fra årsmøtet.  

Ingen ønsket aktiv behandling av årsmeldinga. 

Det var ingen spørsmål eller ytterligere tilbakemeldinger på innholdet. 

Vedtak: Årsmeldingen godkjennes av årsmøtet  

 

SAK 8: Årsrapporter fra lokallag 

Årsrapport fra Kongsberg Fredslag og Vestfold Fredslag ble publisert i Fredsviljen som ble 
utsendt alle medlemmer julen 2020. Nettverksansvarlig Lene Grimstad redegjorde kort. 

Ingen ønsket aktiv behandling av saken. 

Irene Elise Hamborg skrøt av fredsengasjementet og det potensialet som ligger i lokallaget 
der og håper at dette fortsetter også etter at hun går av og oppfordret det nye styret til å 
fortsette det gode samarbeidet. 

Lene Grimstad ville skryte spesielt av Kongsberg Fredslag for innsatsen de har nedlagt tross 
for vanskelige forutsetninger. 

Tim Liebenhoff ønsket å takke Konsgberg Fredslag for samarbeidet. 

Tommy Vad Funderud takket for engasjementet Kongsberg har utvist det siste året og ser 
fram til å fortsette samarbeidet i 2021.  

 

Vedtak: Årsmøtet tar saken til orientering 

 

SAK 9: Regnskap 2020  

Styreleder Irene Elise Hamborg la fram årsregnskapet.  

Regnskapsfører Sverre Rud har fullført regnskapet for 2020. Revisjon er gjort av 
Revisorpartnere. 
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Revisjonsberetningen ankom seint fra revisor og er sendt ut til møtedeltakerne før møtet ble 
satt. 

Irene Elise la fram hovedpunktene i årsregnskapet og hvilke prioriteringer som har vært lagt 
til grunn for styrets arbeid og valg det siste året. Det har vært hun selv, Pål og Marie som har 
arbeidet med det økonomiske det siste året. 

Det vektlegges at de økonomiske rammene per i dag legger til rette til fortsatt drift i 13 år, 
selv uten inntekter. 

Det var ingen spørsmål fra årsmøtet. 

Vedtak: Årsregnskap og revisjonsberetning for 2020 tas til orientering 

Det ble tatt pause i 45 minutter til 13:00 

 

SAK 10: Budsjett 2021 

Styreleder la fram forslag til budsjett som ble sendt ut med sakspapirene.  

Budsjettet blir gjennomgått av styreleder på delt skjerm, med vekt på hovedtrekkene i den 
økonomiske utviklingen. Styret har tatt høyde for at inntektene kan gå noe ned som en følge 
av mindre momskompensasjon ettersom aktiviteten har vært sterkt begrensa av pandemien. 
Styret har vært moderate i antagelsene om inntektsgrunnlaget det neste året. Det legges 
fortsatt opp til minimale utgifter til kontor og drift, samt videreføring av de eksisterende 
avtalene med regnskapsfører og revisor. 

Økonomien er ikke stor, men den er stabil og forvaltes på en god og forsvarlig måte. 

Det åpnes for spørsmål. 

Tommy Vad Funderud gjør årsmøtet oppmerksom på at kostandene for å sende ut 
Fredsviljen kan kuttes ytterligere noe ned med å etablere avtale med Posten og sende ut 
minimum 200 eksemplarer.  

 

Vedtak: Styrets budsjettforslag vedtas 

Enstemmig vedtatt. 

 

SAK 11: Handlingsplan 2021 

Styreleder la fram forslag til handlingsplan. Styret ønsker innspill og forslag til prioriteringer 
fra årsmøtet.  

Irene la fram tankene styret hadde da de omstrukturerte handlingsplanen for å tilpasse den 
mer aktivistenes og lokallagenes behov for å nå organisasjonens nasjonale mål. Planen ble 
lest opp i sin helhet. 

Styret håper at det strategiske arbeidet vi vedtar er med på å løfte synligheta til NFL og 
bygge gode samarbeidspartnere lokalt og nasjonalt, og at det legges større vekt på 
medlemspleie av eksisterende medlemmer.  
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Temagruppene blir tyngdepunktene for aktivitetene våre.og de som genererer synlighet og 
nye medlemmer, og kan tilpasses potensielle økonomiske støtteordninger. 

Det ble åpnet for spørsmål: 

Tommy Vad Funderud skal bli far (hurra!) og informer om at det fram mot publisering av 
Fredsviljen trenger bistand fra organisasjonen å gjennomføre intervjuer. 

Camilla Olsen stiller spørsmål rundt det å blande overordna prioriteringer og konkrete måltall, 
og spør om det er mulig å være mindre spesifikk på hvor mye og ofte en skal publisere i 
sosiale medier?  

Regine Steinsvik etterspør klarhet i hvilke plattformer vi bruker på Facebook. Tim redegjorde 
for prosessen så langt. 

Hadde ordet ellers: Lene Grimstad, Inga Steen  

Nytt forslag:  

Endre under Generelle mål 2021 punkt 1:  

«Poste noe relevant på Facebook i snitt en gang i uken» endres til «Jevnlig oppdatere 
Facebook med relevant nytt» 

 

Vedtak: Handlingsplanen vedtas med innkommende endringer. 

Vedtatt med 13 stemmer og 2 avholdende. 

 

SAK 12: Innsendte saker 

Begge sakene er sendt ut som en del av sakspapirene. 

A. Norges Fredslag støtter arbeidet om å få mer informasjon om fred på Norges fred 
og menneskerettighetssentrene i Norge i generelt, fortrinnsvis Falstadsenteret. 

Innsender: Regine Steinsvik 

Styrets innstilling: Styret behandlet innsendt sak A fra Regine Steinsvik 03.03.2021. 
Norges Fredslag har tidligere jobbet aktivt med fredsundervisning og styret synes således at 
det innsendte forslaget om å tilby fredsundervisning til freds- og 
menneskerettighetssentrene, deriblant Falstadsenteret, samsvarer godt med lagets ånd og 
tidligere virke. Som også lagt frem i den innsendte saken, er støtten over statsbudsjettet til 
fredsarbeid kuttet. Også Norges Fredslag er rammet av dette kuttet og har i dag ingen 
ansatte. Laget driftes av et arbeidende styret. Styret har fremlagt forslag til handlingsplan for 
styreperioden 2021. I handlingsplanen har styret lagt opp til å videreføre det pågående 
arbeidet rundt lagets aktive temagrupper og lokallag. Laget har i dag ingen gruppe som 
jobber med fredsundervisning og ingen innhentede midler til å starte opp en ny gruppe slik 
den økonomiske situasjonen er. Dermed anbefaler styret at den innsendte saken tas til 
orientering, men at Norges Fredslag ikke inngår i arbeid med fredsundersvinsing rettet mot 
freds- og menneskerettighetssentrene i Norge i den kommende styreperioden. 

Regine var på møtet å la fram saken for årsmøtet. 
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Regine redegjorde for sitt arbeid for å få Falstadsenteret i Trøndelag til å arbeide mer med 
fredsundervisning. Hun ber NFL sender offisielt brev til Falstadsenteret og      ber dem ta opp 
fredsundervisning ved senteret og ellers påvirke dem for å fronte fredssaken tydeligere. 

Irene Elise redegjorde for styrets holdning, og er usikker på hvilket handlingsrom 
Falstadsenteret har og hvordan vi kan påvirke dem. 

Tommy, Vilde og Inga applauderer engasjementet som Regine har lagt ned i saken og 
ønsker at Norges Fredslag bør prøve å komme med en vurdering av hva en kan gjøre. 

Camilla har arbeidet opp mot de etablerte institusjonene og påpeker at det er krevende å 
påvirke dem.  

Vedtak: Årsmøtet oversender saken til styret for videre behandlinger. 

Enstemmig vedtatt. 

 

B. Norges Fredslag underskriver erklæringen om fred til World Beyond 

War.  

Norges Fredslag legger en lenke       til World Beyond War på sin nettside. 

Noen sier at vi trenger våpen tatt i betraktning hvordan verden ser ut idag. Men verden 
skapes hver eneste dag. Det er viktig å ha et stjernemål for hva vi ønsker å oppnå. Vi støtter 
jo nedrustning og fredskultur. Jeg er klar over at situasjon i Norge er ganske forskjellig fra 
situasjonen i USA, med mer penger til helse og relativt mindre til militæret. Men det handler 
litt om å ta opp kampen mot det militære industrikomplekset. Det handler om en ny definisjon 
for sikkerhet og tro på andre løsninger enn militære løsninger.  

Styrets innstilling: 

Styret hadde saken oppe på møtet 3. mars for diskusjon. Vi var ikke kjent med initiativet før 
det ble sendt inn, og ut fra informasjonen tilgjengelig under behandlingen kunne vi ikke se at 
det var noen som tilsa at dette ikke var noe å være enig i. Styret er opptatt av at 
standpunktene NFL tar skal ha en praktisk betydning for fredssaken, slik at en tilslutning blir 
noe mer enn at «NFL er enig i budskapet». NFL er per i dag tilsluttet en rekke initiativ og 
opprop, men som på grunn av den generelle kapasiteten, ikke blir fulgt opp utover å lese e-
poster med oppdateringer om hvor saken står. Styret føler derfor at om denne erklæringen 
skal tilsluttes, må det også avsettes ressurser til å følge den opp. Dette har ikke NFL 
prioritert per i dag. 

Styrte følte at det trengte mer informasjon om initiativet og hva dette ville bety for NFL i 
praktisk oppfølging. Vi ønsker derfor å oversende saken til årsmøtet uten innstilling slik at 
forslagsstiller kan fremme et større saksframlegg slik at årsmøtet kan ta en informert 
beslutning og legge prioriteringer der etter. 

Regine la fram saken for årsmøtet. 

Tim takker for engasjementet, men stiller spørsmålet ved hvem som kan slutte seg til 
oppropet. Han tror at dette kan være en potensiell god sak for temagruppa Fred og miljø. 

Irene viser til innstillingen fra styret og hvordan dette skal prioriteres om vi skal slutte oss til 
dette, eller om dette er ei ren støtteerklæring. 
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Aslak Storaker stilte spørsmål om hvordan organisasjonen WBW er bygd opp og hvordan 
vedtak fattes. Det er utydelig om dette er et medlemskap eller ei støtteerklæring. Bør settes 
under sak 14 på neste årsmøte etter vurdering fra styret. 

Inga ber om at saken sendes til styret. 

Regine greide ut rundt spørsmålene. 

Vedtak: Årsmøtet oversender saken til styret og ber det vurdere det politiske og praktiske 
innholdet i WBW og betydningen av en tilslutning. Saken legges fram på neste årsmøte. 

 

SAK 13: Kontingent 2022 

Styreleder Irene Elise Hamborg la fram saken. Kontingenten for 2021 er på 300 for 
yrkesaktive og 150 for ikke-yrkesaktive. Styret innstiller på å øke kontingenten for yrkesaktive 
til 350 kroner i 2022  

Styrte har vært usikker på hvordan kontingenten kan reguleres, og har kommet fram til at det 
kun endres for yrkesaktive. Vi har valgt å gi medlemmer som er permitterte på grunn av 
pandemien mulighet til å betale satsen for ikke-yrkesaktive.  

Vedtak: Kontingenten for 2021 fastsettes til:  

● Yrkesaktive: 350 kroner  
● Ikke-yrkesaktive: 150 kroner  

 

SAK 14: Inn- og utmeldinger av andre organisasjoner NFL er medlem av: 

Norges Fredslag er per i dag medlem av: 

● ICAN – International Campaign to Abolish Nuclear Weapons  
● IPB - International Peace Bureau  
● European Network on Armed Drones  
● Campaign to Stop Killer Robots  
● ENAAT – European Network Against Arms Trade  
● ForUM – Forum for Utvikling og Miljø 
● FN-sambandet  
● Global.no 
● Nonviolent Peaceforce  
● Norges Fredsråd  
● RORG (Rammeavtaleorganisasjoner)  
● Norges Sosiale Forum  

Som en følge av kunngjøringen av tildelinger fra NORAD har RORG og Global.no falt utenfor 
ordningene, og legges ned i løpet av 2021. Medlemskapet vårt der vil derfor avsluttes. 

 

Vedtak: Norges Fredslag går ut av RORG og Global da de avvikles i løpet av 2021 

Enstemmig vedtatt. 
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SAK 15: Valg  

Valgkomiteens innstilling til styret det kommende arbeidsåret er som følger: Aslak Storaker la 
fram innstillinga på vegne av komiteen. 

Innstilling 2021/2022 

1. Styreleder: Fredrik S. Andersen 
2. Nestleder: Victoria Tømmeraas Berg 
3. Leder av temagruppe Autonome våpen: Lene Grimstad 
4. Leder av temagruppe Fred og miljø: Tim D. Liebenhoff 
5. Redaktør for Fredsviljen: Tommy Vad Flaaten 
6. Medlem/lokallagsansvarlig: Inga Steen 
7. Kommunikasjonsansvarlig: Malin Susanne Løkås Westermann 
8. Vara: Camilla Olsen 
9. Vara: Sigrid Bjerke  

Kort tid før møtet ble satt trakk innstilt styreleder Fredrik Andersen har seg som kandidat. 
Valgkomiteen har underveis under årsmøtet hatt møte i dag for å innstille på ny kandidat. 
Innstilt nestleder Victoria Tømmeraas Berg ble spurt om å stille til ledervervet og takket ja. 
Komiteen appellerer til årsmøtet om noen kunne tenke seg å stille til den ledige plassen som 
nestleder og styremedlem. 

Det innstilte styret fikk muligheten til å presentere seg for årsmøtet og fortelle om deres 
motivasjon for vervet de er innstilt til. 

Aslak Storaker foreslår Inga Steen til nestleder. 

Regine Steinvik foreslår seg selv som ny medlemsansvarlig     . 

Ny innstilling 

1. Styreleder: Victoria Tømmeraas Berg 
2. Nestleder: Inga Steen 
3. Leder av temagruppe Autonome våpen: Lene Grimstad 
4. Leder av temagruppe Fred og miljø: Tim D. Liebenhoff 
5. Redaktør for Fredsviljen: Tommy Vad Flaaten 
6. Medlem/lokallagsansvarlig: Regine Steinvik 
7. Kommunikasjonsansvarlig: Malin Susanne Løkås Westermann 
8. Vara: Camilla Olsen 
9. Vara: Sigrid Bjerke  

Vedtak: Den reviderte innstillingen til valgkomiteen vedtas. 

Det var 14 stemmeberettigede til stede. Vedtatt ved akklamasjon. 

 

Konfliktombud 

Valgkomiteens innstilling til konfliktombud for styreperioden 2020/2021 lyder som følger: 

● Ingrid Benedicte Ness Brudevoll, gjenvalg. 

Vedtak: Ingrid Benedicte Ness Brudevoll velges som konfliktombud for styreperioden 
2021/2022 
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Valgkomiteen  

Aslak Storaker foreslår Emina Briga som nytt medlem av valgkomiteen. 

● Emina Briga som medlem, ny 
● Aslak Storaker, medlem, gjenvalg 
● Elisabeth Kristiansen, medlem, gjenvalg 

 

Vedtak: Emina Briga, Aslak Storaker og Elisabeth Kristiansen velges som ny valgkomité. 

Valgt ved akklamasjon. 

 

Avgått styreleder Irene Elise Hamborg takket for seg. 

Nyvalgt styreleder Victoria Tømmeraas Berg avsluttet møtet. 

 

 

Protokollunderskrivere 

Dato: XX.XX.2020 

 

 

 

 

Camilla Olsen       Victoria Berg 


